



Bilaga 3. Minnesanteckningar OU

Bilaga 4. Minnesanteckningar EU

Bilaga 5. Minnesanteckningar IU

Bilaga 6. Beslutsunderlag - Tillgänglighetspolicyn



1. Inledande formalia

1.1. Mötets öppnande

Ordförande Ludwig Andersson förklarade mötet för öppnat kl 18.06

1.2. Bön eller psalm

Amanda G bad en bön.

1.3. Lägesrunda

Det är bra med oss, lite trötta och har lite mycket på bordet.

1.4. Val av mötesordförande

Föreslagen mötesordförande: Ludwig Andersson.

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Ludwig Andersson till mötesordförande.

1.5. Val av mötessekreterare

Föreslagen mötessekreterare: Madelene Forsén.

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Madelene Forsén till mötessekreterare.

1.6. Val av mötesjusterare

Föreslagen mötesjusterare: Stefan Rickard.

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Stefan Rickard till mötesjusterare.

1.7. Val av adjungerade

Distriktsstyrelsen beslutade

att adjungera Clara Alm, Ida Oscarsson och Staffan Törnkvist

1.8. Mötets beslutanderätt

Mötet fanns beslutsmässigt eftersom vi var fler än hälften närvarande och kallelsen hade skickats ut i tid

1.9. Fastställande av föredragningslista

Distriktsstyrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt förslag med tillägg av punkt 2.9.

1.10. Föregående protokoll



Storkyrkan meddelade att de nu har numera mässa på engelska kl 18 de söndagar då inte vi har MUV.

Konsulent Clara och vice ordförande Amanda har haft ett möte med kontraktsprost Robert Thysell, kyrkoherde i Sollentuna församling och Elin Hyldéen Gärtner, stiftsadjunkt ansvarig för pastorsadjunkter för att prata om ett sätt att lättare hitta präster till SKUSS evenemang. Mötet kom överens om att Elin kontaktar de som har adjunksår i Stockholm nu för att fråga om de har möjlighet att följa med på Ljuspunkt 2024. Robert Thysell kommer att följa med på lägret som lägerpräst.

Tyresö lokalavdelning har hört av sig och önskar stöd i hur de ska gå till väga för att inte behöva lägga ner lokalavdelningen.

2.1.3. Stiftet

Johanna Linder är ny kontaktperson för stiftskansliet från Sensus och därmed också för SKUSS.

Den 10 mars 2024 genomförs evenemanget Uppdrag global, stiftskonfirmanddagen, med tema "levande vatten". Projektgruppen önskar att SKUSS styrelse medverkar.

Clara och Nenne har haft möte med domprost Jonas Eek och stiftspedagog Stefan Elmér om att starta i gång en vidareutbildning för unga ledare i Stockholm. Förslagen är att anordna två tillfällen under våren och två tillfällen under hösten i samband med MUV. Frågan har diskuterats i SKUSS organisationsutskott. Anton Nyman och Amanda Gidlöf deltar i nästa möte om ledarutbildningen.

En ny stiftsdirektor är anställd, börjar i juni 2024 och efterträder Solveig Ininbergs.

2.1.4. Arbetsutskottet (AU)

Har inte haft möte. Diskuterar väldigt mycket om personalfrågor. Jobbat med samarbetet med scouterna. Jobbat med lokal.

2.1.5. Organisationsutskottet (OU)

Se bilaga 3.

2.1.6. Verksamhetsutskottet (VU)

Har haft möte. Gick genom Husarö och att det skulle behöva komma igång med arbetet. Ljuspunkt flyter på bra.

2.1.7. Ekonomiutskottet (EU)

Se bilaga 4.

2.1.8. Internationella utskottet (IU)

Se bilaga 5.



- 2.1.9. Förvaltningsutskottet (FU)
Formulär till uppbyggnads helgen har legat upp i en månad. Ska ha möte i april.
- 2.1.10. Lokalavdelningsbesök
Madelene var i Vallentuna. Daniela och Nicole har varit i BEA. Lin har varit i Boo. Isak och Amanda G har varit i Gungarö och Skarpnäck. Isak har varit i Täby. Stefan ska till Haninge. Daniela, Amanda G, Nicole och Clara ska åka till Farsta.
- 2.2. Beslutsuppföljning**
- Budget
 - Verksamhetsplan
 - Verksamhetsberättelsen
 - Verksamhetslokal
- 2.3. Bordlagda frågor**
Det fanns inga bordlagda frågor.
- 2.4. SKUSS och världsläget**
Pendeltågen strular som vanligt. Israel och Palestina konflikten påverkar många i vår organisation.
- 2.5. MUV**
Vi diskuterade hur MUV fungerar just nu. Daniela fixar ett projektgruppsmöte.
- 2.6. Prioriteringar**
Vi diskuterade prioriteringar i styrelsen, hur saker ser ut och vad behöver vi bli bättre på.
- 2.7. Förbundets årsmötesformer**
Signe Wolf kom för att diskutera hur vi ser på riksårsmötet.
- 2.8. Verksamhetslokal**
Vi har fått ett utkast på avtal till lokalen. En projektgrupp tillsätts.
- 2.9. Husarö Junior Minior**
Nenne är lägerchef. Personer behövs till lägret. Vi behöver få igång arbetet.



3. Beslutsärenden

- 3.1. Tillgänglighetspolicyn
Distrikstyrelsen beslutade
att anta tillgänglighetspolicyn

4. Avslutande formalia

- 4.1. **Personalfrågor**
Styrelsen pratade om personalfrågor.
- 4.2. **Övriga frågor**
Inga övriga frågor fanns.
- 4.3. **Nästa sammanträde**
Nästa sammanträde är den 13:e mars.
- 4.4. **Mötets avslutande**
Ludwig Andersson avslutade mötet kl. 21.17